

湖南潘多拉仙境系列 Hunan Pandora Fairyland Series

7天5晚 长沙/张家界/凤凰古城 (A-行程)

Changsha / Zhangjiajie / Phoenix Ancient Town

**第一天: 吉隆坡/长沙****(无餐)**

抵达长沙,由优秀导游接机后,入住酒店。

Day 1: Kuala Lumpur/Changsha**(no meal)**

Meet and greet with our local representative upon arrive at Changsha. Guests will transfer to the hotel for check in.

第二天: 长沙-凤凰**(早/午/晚餐)**

早餐后,乘车前往曾被新西兰作家路易·艾黎称为世界上最美的古城凤凰古城(含门票)参观游览【沈从文故居、虹桥楼、沱江泛舟、杨家祠堂、熊希龄故居、东门城楼、万寿宫】。凤凰古城是一座中国历史文化名城,拥有1300多年的历史。古城之优美,让您饱览眼福!

Day 2: Changsha - Phoenix City**(B/L/D)**After breakfast, we begin our tour at **Phoenix Ancient City**, (entrance pass included) which once be praised by New Zealand journalist, Rewi Alley as the most stunning city for its surrounding mountains, rivers and primitively architectures. At there, we also visiting the famous Chinese writer Shen Congwen Residence, Hongqiao Art Building, and take a boat ride at Tuojiang River, then continue to Yang's Ancestral Hall, Xiong Xiling house, East Gate Tower, and Wanxiu Palace.**第三天: 凤凰-张家界****(早/午/晚餐)**

早餐后,前往“奇峰三千,秀水八百”的风景胜地张家界;参观中国非物质文化遗产、中国最早的电影三英皮影戏[皮影戏历史展览、皮影戏表演、皮影戏制作DIY]。

Day 3: Phoenix City - Zhangjiajie**(B/L/D)**

After breakfast, continue our tour to Zhangjiajie National Forest Park, visiting SanYing Shadow Play Performance Centre, in which guests get to acquainted with the history of shadow play, be entertained with shadow play performances, and involved in shadow play tool making DIY.

第四天: 张家界**(早/午/晚餐)**

早餐后,前往张家界-武陵源风景区(不含大门票,指定自费一包环保车,乘缆车上)峰林之王一天子山[贺龙公园、西海石林、御笔峰、仙女献花等组成的玄幻秘境];后乘环保车前往后花园袁家界(包乘百龙电梯下行)[南天一柱,迷魂台天下第一桥、后花园、空中田园]。

Day 4: Zhangjiajie**(B/L/D)**

After breakfast, visit Zhangjiajie Wulingyuan Scenic Area, (entrance pass excluded, buggy car and cable car own expense). Be stunned with Mt. Tianzi natural sceneries with nearly 100 natural platforms for sightseeing, more than 2000 stone peaks and dozens of waterfalls and springs, along with Marshal He Long Park, Xihai Stone Forest, YuBi Peak, the Deity, and so. Next, ride on buggy car to Yuanjiajie (Hundred Dragons Elevator included), a naturally formed platform mountain, surrounded by higher summits with its array of lesser peaks and grotesque rocks. The foremost attractions in this area included Mihun Stage, and the First Bridge in the World.

第五天: 张家界**(早餐)**

早餐后,全天自由活动。

Day 5: Zhangjiajie**(Breakfast)**

After breakfast, free at own leisure.

第六天: 张家界 - 长沙 - 吉隆坡**(早/午/晚餐)**

早餐后,完毕后返回长沙,参观简牍博物馆(周二闭馆,改橘子洲公园),游览黄兴路步行街-送往机场回程。

Day 6: Zhangjiajie - Changsha - Kuala Lumpur**(B/L/D)**

After breakfast, return to Changsha, visit Bamboo Slips Museum (if closed change to Juzhou Park) and leisure shopping at HuangXing Road Shopping district before departure to the airport.

第七天: 吉隆坡**(无餐)**

航班抵达吉隆坡国际机场。

****团费不包含自费项目配套(报名前必需同意参加) Compulsory tour (Must agree to join before register)****

武陵源风景区大门票-天子山(包环保车,乘缆车上) Tianzi mountain (Include Cable Car/Buggy Car), 袁家界(包乘百龙电梯下行) Yuan Jia Jie (Include dragon elevator downhill ride), 长沙黄兴路步行街 Huaxing Road Shopping Districts, 凤凰叫石板街 Phoenix Slate Streets= 550 人民币 RMB/人 Pax (大小同价)

我们的全包 Our All-In:

来回机场税 Airport Tax, 燃油费及杂费 Fuel Tax, 中国签证 China Visa, Tour 全程导游/司机小费 Guide/Driver Tipping,

机场来回接送(仅限芙蓉区与各分行上车) Airport Transfer (Seremban area & Branch office),

酒店住宿 Hotel, 用餐 Meals, 景点门票 Entrance Fee

不含 Exclude: 旅游保险 Insurance

全程不进购物站 No Shopping Stop

*上述行程仅供参考,正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice*

Seremban HQ :
No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,
Seremban, N.Sembilan, Malaysia.
☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :
31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,
43300 Seri Kembangan, Selangor
☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :
56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,
Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL
☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :
39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,
41200, Klang, Selangor.
☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989